
  

Protokół Nr 23.2017

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

 która odbyła się w dniu 28 grudnia 2017r.

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach

Cerkiewnych.

 Stan rady - 15

Obecni radni – 13

Radni Rady Gminy obecni na sesji :

(zgodnie z listą obecności)

1.Czykwin Mikołaj

2.Misiejuk Włodzimierz

3.Czmiel Jan

4.Karpiuk Jerzy

5.Kot Michał

6.Kendyś Wiktor

7.Rybak Mikołaj

8.Szimoniuk Walentyna

9.Szymaniuk Irena

10.Korch Wieczysław

11.Leoniuk Mikołaja

12.Holonko Mikołaj

13. Leon Mikulicz

Radny nieobecny 

1. Nina Oksentiuk

2. Andrzej Karpiuk

Ponadto w sesji udział wzięli :



 1. Leon Małaszewski – Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne

2. Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy Dubicze Cerkiewne

3. Jarosław Gerasimiuk- Radny Powiatu Hajnowskiego

4. Anna Kulik – Skarbnik Gminy Dubicze Cerkiewne.

5. por. Andrzej Podgajecki - zastępca Komendanta Placówki Straży Granicznej w Dubiczach 
Cerkiewnych 

oraz sołtysi wsi:  

1. Irena Kiryluk

2. Marek Chmara

3. Ewa Guryn

4. Maria Niczyporuk

            Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz. 12.00 otworzył 23 zwyczajną Sesję

Rady  Gminy.  Stwierdził  obecność  13  radnych,  co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych

uchwał.  Przywitał  zaproszonych  gości,  Wójta  Gminy,  radnych,  sołtysów  oraz  wszystkich

pozostałych uczestniczących w sesji (listy obecności radnych i gości uczestniczących w obradach

stanowią załącznik do protokołu).

Do punktu 2

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał   porządek obrad, który brzmi

następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Wieloletniego Programu Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi w 2017r. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii w Gminie Dubicze Cerkiewne na 2018r.  
2) zmian w budżecie gminy na 2017r. 
3) uchwalenia budżetu gminy Dubicze Cerkiewne na 2018r.
4) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2018-2035.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
9. Sprawy różne.
10. Zamknięcie 23 Sesji Rady Gminy



Przewodniczący  Rady   zwrócił  się  do  Rady  Gminy   o  zgłaszanie  ewentualnych  wniosków  i

propozycji zmian lub poprawek do porządku obrad. Następnie zaproponował rozszerzenie porządku

obrad o dwie uchwały:

-  przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Dubicze Cerkiewne na 2018r.

-  zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dubicze Cerkiewne na 2018r. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (13 obecnych, 13 głosów „za”) przyjęła  porządek

obrad jak niżej:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Wieloletniego Programu Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi w 2017r. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii Gminie Dubicze Cerkiewne na 2018r.  
2) zmian w budżecie gminy na 2017r. 
3) uchwalenia budżetu gminy Dubicze Cerkiewne na 2018r.
4) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2018-2035.-   
5) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Dubicze Cerkiewne na 2018r.
6) zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dubicze Cerkiewne na 2018r. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
9. Sprawy różne.
10. Zamknięcie 23 Sesji Rady Gminy

Do punktu 3

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji znajduje się na

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub

uwagi będzie uważał, że protokół został przyjęty.

Do punktu 4

   Wójt  Gminy  Leon  Małaszewski   poinformował  o  swej  działalności  między  sesjami.

Na wstępie podkreślił, że ze względu na krótki okres, który upłynął od ostatniej sesji  nie wykonano

zbyt wielu  prac w terenie.

 Następnie poinformował, że wnioski dotyczące naprawy dróg są w trakcie realizacji(nawierzchnia

dróg jest równana i nawożona). 

Wójt poinformował,  że  w ramach realizacji wniosku   radnego  wsi  Tofiłowce   Pana Mikołaja

Rybak  dotyczącego  remontu  drogi   Tofiłowce  –  Rutka  został  złożony  wniosek  do  lasów

państwowych o dofinansowanie remontu drogi. 



Wniosek radnego wsi Witowo Pana Wieczysława Korch dotyczący wykonania zjazdów z drogi

powiatowej Witowo  jest w trakcie realizacji(zakupiono rury betonowe do wykonania zjazdów).  

W związku z wnioskiem Pana radnego Jana  Czmiel  Urząd otrzymał  pismo ,że  ze  względu na

powstanie nowej instytucji Wody Polskie od 2018r. Wniosek należy ponowić i skierować do nowo

powstałej instytucji.

Ze  względu  na  brak  środków  unijnych  na  remont  świetlicy  wiejskiej  w  Jagodnikach  należy

zapewnić środki z budżetu Gminy Dubicze Cerkiewne.

Na remont drogi Jagodniki – Pasieczniki Duże został złożony wniosek do lasów państwowych,

który pozostaje bez odpowiedzi.

Wójt poinformował,  został zgłoszony wniosek o naprawę pogwarancyjną drogi Starzyna -  Górny

Gród. Następnie poinformował, że została zakupiona glebogryzarka niezbędna do naprawy bieżącej

dróg gminnych.

 Informacja Wójta Gminy została przyjęta   przez Radę.

Do punktu 5

Wniosek   Pana  Wieczysława Korch radnego wsi Witowo w którym poprosił aby wystosować 

pismo do Zakładu Energetycznego w sprawie zakłóceń w dostawie energii elektrycznej w 

miejscowości Witowo a w szczególności wymiana bądź modernizacja stacji  transformatorowej na 

silniejszą.

Wniosek Pana Wiktora Kendyś   radnego sołectwa Starzyna w sprawie wycinki olch na drodze 

Nikiforowszczyzna – Wygon

Wniosek Pana Mikołaja Rybak radnego wsi Tofiłowce, który  zaproponował załączenie oświetlenia 

ulicznego w okresie Świąt Bożego Narodzenia ( 3 dni świąt)

Wniosek Pana Mikołaja Czykwin radnego wsi Dubicze Cerkiewne w sprawie  naprawy ulicy 

Głównej szczególnie w drugiej jej części, która jest zalewana przez opady i roztopy. 

Do punktu 6

Sekretarz  Gminy  Mikołaj  Ławrynowicz  przedstawił  sprawozdanie  z   realizacji  Wieloletniego

Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi w 2017r. W ramach realizacji programu

Urząd Gminy udzielił dofinansowania w kwocie 1500,00zł na organizację Festiwalu Hajnowskie

Dni Muzyki Cerkiewnej w Hajnówce. W odpowiedzi na zapytanie o istnienie klubu piłkarskiego

„Błyskawica „ Sekretarz poinformował, że  klub ten został rozwiązany.

 Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy.



Do punktu 7

do ppkt. 1

Projekt  uchwały   w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii Gminie Dubicze Cerkiewne na 2018r.
Projekt  uchwały  został  omówiony  na  komisji  Rady  Gminy,  pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po
odczytaniu został poddany pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 23.153.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 grudnia 2017 roku

 w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii Gminie Dubicze Cerkiewne na 2018r.

do ppkt. 2

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017r. Projekt uchwały został omówiony

na  komisji  Rady  Gminy    pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po  odczytaniu  został  poddany  pod

głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 23.154. 2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 grudnia 2017 roku

 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok

do ppkt. 3



Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Dubicze Cerkiewne na 2018r.

Projekt  uchwały został  omówiony na komisji  Rady Gminy.  Wójt Gminy przedstawiając budżet

poinformował  przede  wszystkim  o  planowanych  w  2018r.  inwestycjach.  Zgodnie  u  uchwałą

planowane są :

-  przebudowa  i  rozbudowa  stacji  uzdatniania  wody  w  Dubiczach  Cerkiewnych  oraz  budowa

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Dubicze Cerkiewne na kwotę 3296392,00zł

-  poprawa  infrastruktury  drogowej  poprzez  przebudowę  ul.  Osiedlowej  i  części  ul.  Polnej  w

Dubiczach Cerkiewnych na kwotę 1010050,00zł

-  przebudowa  budynku  komunalnego  na  potrzeby  turystycznego  schroniska  młodzieżowego  w

miejscowości Witowo na kwotę 121627,00zł

-  wykorzystanie  odnawialnych  źródeł  energii  na  terenie  Gminy  Dubicze  Cerkiewne  na  kwotę

1105471,00zł

Projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 23.155.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 grudnia 2017 roku

w sprawie  uchwalenia budżetu gminy Dubicze Cerkiewne na 2018r. 

do ppkt. 4

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze 

Cerkiewne na lata 2018-2035

Projekt  uchwały  został  omówiony na  komisji  Rady Gminy   pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.



Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 23.156.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 grudnia 2017 roku

w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 

2018-2035

   do ppkt. 5

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  planów  pracy  komisji  stałych  Rady  Gminy  Dubicze

Cerkiewne na 2018r.

Projekt  uchwały  został  omówiony na  komisji  Rady Gminy   pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 23.157.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 grudnia 2017 roku

w sprawie  przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Dubicze Cerkiewne na 2018r.

 do ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dubicze Cerkiewne na 2018r.   

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt uchwały po

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym  wzięło udział 13 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.



Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 23.158.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 grudnia 2017 roku

w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dubicze Cerkiewne na 2018 rok

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu por. Andrzej Podgajecki - zastępcy Komendanta

Placówki Straży Granicznej w Dubiczach Cerkiewnych, który poinformował że w 2017 roku w

rejonie  służbowej  odpowiedzialności  Placówki  Straży  Granicznej  w  Dubiczach  Cerkienych

zrealizowano  utwardzenie  wybranych  odcinków  miejsc  podmokłych  i  trudnodostępnych

usytuowanych w pasie drogi granicznej.

Przedstawiciel  Placówki  omówił  trudności  związane  z  realizacją  przedsięwzięcia  w  oparciu  o

prezentację multimedialną ukazał poszczególne etapy realizacji.

Komendant Placówki Straży Granicznej w Dubiczach Cerkiewnych zwrócił się z wnioskiem do

Wójta Gminy Dubicze Cerkiewne o wsparcie finansowe na kontynuację ww. projektu w kwocie

5000,00 zł.

Rada Gminy pozytywnie ustosunkowała się do prośby i  jednogłośnie (13za ) poparła wniosek.

Do punktu 8

 Wójt poinformował, że w sprawie wycięcia olch na drodze Starzyna – Górny Gród wystosowane
będzie pismo do Starostwa Powiatowego w celu uzyskania zgody na wycięcie.

Wystosowane zostanie też pismo do Zakładu Energetycznego w Bielsku Podlaskim z wnioskiem o
wymianę transformatora.

Wójt poinformował, że na trzy dni świąteczne włączone zostanie oświetlenie uliczne. 

 

Do punktu 9 

W  sprawach  różnych  radni  zaproponowali  wystosować  pismo  do  gminy  Kleszczele  o
dofinansowanie  inwestycji  pn.”Przebudowa  i  rozbudowa  stacji  uzdatniania  wody w  Dubiczach
Cerkiewnych   ze względu na podłączenie do naszego wodociągu miejscowości Policzna leżącej na
terenie gminy Kleszczele .



Rada Gminy Dubicze Cerkiewne poparła stanowisko Rady Miejskiej w Kleszczelach w sprawie
budowy odcinka ścieżki  pieszo – rowerowej przy drodze wojewódzkiej  Nr 685 na odcinku od
końca istniejącej ścieżki we wsi Jelonka do skrzyżowania z drogą krajową Nr 66 w Kleszczelach.

Sekretarz  Gminy  poinformował  o  przedsięwzięciach  kulturalnych,  które  odbędą  się  na  terenie
gminy Dubicze Cerkiewne w styczniu 2018r.:

-  powołany  został  sztab  Wielskiej  Orkiestry  Świątecznej  Pomocy  który  zorganizuje  zbiórkę
środków

- odbędą się trzy wieczory kolęd w Jagodnikach , Werstoku i Czechach Orlańskich

Na  zakończenie  obrad  Przewodniczący   życzył  Wójtowi  zrealizowania  w  2018r.  wszystkich
zamierzeń inwestycyjnych, natomiast wszystkim zebranym życzył wszystkiego najlepszego z okazji
świąt Bożego Narodzenia oraz nadchodzącego Nowego Roku.

Do punktu 10 

W związku z  wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Gminy podziękował

radnym i osobom zaproszonym za udział w sesji, po czym o godzinie 14:50 zamknął obrady  23

Sesji Rady Gminy.

                                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                                               Jerzy Karpiuk

Protokołowała: Ludmiła Pietruczuk      


